
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel lørdag 22.juni 2019  
Tilstede: Tove Wangensten, Einar Lie,  Ole Henrik Christensen og Carlo Thomsen 
Forfall: Svein Aalling 
 
1. Referat 
Referat fra styremøte 29.05 ble godkjent med enkelte mindre justeringer. 
 
2. Forslag til endring av vedtekter fra John Erik Skaar 
Forslaget, som omhandler stemmerett for medlemmer som ikke er grunneiere, ble sendt 
inn 14 dager etter fristen, og kan derfor ikke behandles på årsmøtet. 
 
3. Hestehagebryggen og mail/brev fra JE Skaar og Ø Lie 
Tove utformer utkast til svar som sirkuleres styrets medlemmer for godkjenning før det 
sendes. 
 
4. Budsjett 2019-20 
Styret gjennomgikk og godkjente forslag til budsjett for behandling på årsmøtet. 
 
5. Årberetning 2018-19 
Forslag til årsberetning ble godkjent med enkelte justeringer. Tove sender revidert 
versjon til Carlo for innarbeidelse i årsmøtepapirene. 
 
6. Dagsorden for årsmøtet 
Kommentert dagsorden ble gjennomgått og godkjent med enkelte justeringer. Tove 
sender revidert versjon til Carlo for innarbeidelse i årsøtepapirene. 
 
7. Utbedring av veier 
Tove følger opp overfor Tim/Golfklubben for å få gjennomført utbedring av veiene 
innenfor vellets budsjett. Det vurderes om det kan være aktuelt å fakturere deler av 
beløpet som skyldes enkeltpersoners bruk av kjøretøyer til de/den det gjelder.  
 
8. Dampskipsbryggen 
Terje Torp utbedrer/ferdigstiller arbeidene iht krav etter befaring. 
 
9. Eventuelt 
• Carlo klargjør årsmøtepapirene, etter å ha fått oversendt papirene, innen utgangen 

av 25.juni for utsendelse dagen etter. 
• Neste styremøte avholdes en og en halv time før den formelle generalforsamlingen 

begynner.  
 


